
 
 

 

 BINNENGEKOMEN 
 TEAM DOCUMENTSERVICES 
 D.D. 04-11-2022 
 No. 2022.17189 
 Portefeuillehouder: Wethouder Fokke
 Organisatieonderdeel: BEB 
 

Aan het college van burgemeester en wethouders van Maastricht 
Postbus 1992 
6201 BZ  MAASTRICHT 

 
Maastricht, 4 november 2022 

 
Betreft: Schriftelijke vragen van Volt inzake Sphinx Debatcentrum. 

 
Geacht college, 

 
Debatcentrum Sphinx heeft gedurende de afgelopen elf jaar debat- en informatieavonden belegd 
over tal van maatschappelijke kwesties in stad en regio. Sphinx werkt met vrijwillige 
programmamakers en met professionele moderatoren. De gemeente heeft Sphinx gedurende de 
afgelopen jaren met bescheiden middelen ondersteund. Sphinx heeft dit jaar een 
samenwerkingsovereenkomst met de Muziekgieterij (MG) gehad en heeft in de zalen van MG een 
format ontwikkeld voor “gesprek en muziek”. 
 

1. Is het College ervan op de hoogte dat het Debatcentrum Sphinx er vanwege het ontbreken 

van gemeentelijke steun over denkt om diens activiteiten dit najaar definitief te staken? 

2. Gezien de diversiteit van onze stad, is het College ermee eens dat een debatcentrum kan 

meehelpen aan het aanmoedigen van maatschappelijke betrokkenheid tussen verschillende 

(meertalige) groepen in de stad?  

3. Is het College met Volt van oordeel dat de invulling van burgerparticipatie een verdere 

uitwerking behoeft en ook ruimte moet bieden aan een onafhankelijk debat- en 

discussiepodium? 

a. Zo niet, is het College met Volt van oordeel dat met een breder bestemmingsplan van 

Muziekgieterij, het huidig format “Gesprek en Muziek” kan worden gecontinueerd? 

4. Is het College met Volt van oordeel dat, bij gebrek aan financiële middelen, de debat- en 

discussie-agenda van Sphinx kan worden gecontinueerd door de samenwerking aan te gaan 

met andere instellingen, zoals bijvoorbeeld Muziekgieterij, Studium Generale, Maastricht 

University en Studio Europa? 

5. Is er een mogelijk om deze debat- en discussie-agenda voort te zetten via grensoverstijgende 

samenwerking met België en Duitsland? 

a. Zo ja, zou een dergelijke samenwerking ook meer financiële ruimte kunnen bieden? 



 
 

 
6. Is het College bereid om op korte termijn alsnog met Sphinx te gaan overleggen over 

samenwerking en over financiële ondersteuning, al dan niet via andere organisaties? 

7. Als het Sphinx Debatcentrum inderdaad niet meer meegenomen gaat worden in de volgende 

subsidieronde is er dan wel zicht op soortgelijke initiatieven (d.w.z. het stimuleren van debat 

en discussie over lokale thema’s tussen Maastrichtse inwoners en experts)? 

a. Indien dit inderdaad niet meer mogelijk is, zou het mogelijk zijn om met de bestaande 

organisatie en de bestaande menskracht van Sphinx af te spreken dat een 

minimumaantal debatten en discussies binnen Maastricht kunnen worden georganiseerd 

per jaar (mogelijk op verschillende locaties van bestaande organisaties)? 

 
 
Met vriendelijke groet, 
 

Jules Ortjens  

Volt Maastricht 


